
 

Protokoll, styrelsemöte Vårberg-Skärholmens Scoutkår 8/2016-10-24 

Närvarande: Fyra av Styrelsens ledamöter närvarade 

§ 1 Mötets öppnande 
Kårordförande (KO) hälsade alla välkomna, och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Val av mötesordförande 
Mötet beslutade att välja KO till mötesordförande. 

§ 3 Val av sekreterare 
XXXXX valdes till sekreterare t.o.m. delar av paragraf 9, därefter XXXXX 

§ 4 Val av protokolljusterare 
Inget val av protokolljusterare utan istället bestämdes att alla närvarande ska läsa igenom 
protokollet och komma med kommentarer direkt i dokumentet i Google drive inom en 
vecka efter färdigställandet. Protokollet skrivs sedan under i redigerad form av 
mötesordförande och en styrelseledamot i samband med nästa styrelsemöte. 

§ 5 Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes med möjlighet att lägga till punkter under § 16. 

§ 6 Godkännande av tidigare protokoll 
↪ Protokoll KS-möte 2/2016-02-10 och 5/2016-06-15 
Protokollen godkändes och lades till handlingarna. 

§ 7 Rapporter 
1. KO/Förvaltning 

KO och vice kårordförande (vKO) har varit på kårordförandeträff (KO-träff) på 
Stockholms Scoutdistrikt. På mötet presenterades scouternas nya utbildningsprogram 
vilket gav upphov till en lång diskussion om svårigheterna med att få vuxna att utbilda 
sig inom scouterna. 
Medlemsregistreraren har varit på ett informationsmöte som också det behandlade 
det nya utbildningssystemet, Ledarskapsön. Även detta tillfälle utmynnade till en 
liknande diskussion som den på KO-träffen. 

Ang lokalen på sjukhemmet, så har KO varit i kontakt med förvaltaren av fastigheten 
och skall träffa dessa tillsammans med vKO den 1/11. 

2. Postmottagare 
Inget av vikt har inkommit. Däremot har kåren fått ett mejl med en förfrågan om att 
delta i något som kallas Torsdagsklubben, ett kulturevent som ska arrangeras i 
Vårbergs centrum just på  torsdagskvällar. XXXX åtog sig att försöka kolla upp vad 
det handlar om genom att göra ett studiebesök vid det första tillfället. 
 
 
 

 

https://docs.google.com/document/d/1zTTMYtaGjv59kvr-ABCSwP73Q7o5CNARHt7R9TqA7yg/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1nzcvRa8Xg-abkk_vRb6xxkawf-m6K4IwDRPLb4wPbgY/edit?usp=sharing


  

3. Kassör/ekonomi 
Kåren har 380 kr på kontot nu när räkningen för pallplatserna är betald. 
Förhoppningsvis kommer snart pengarna för vårens terminsavgifter snart in så att det 
ekonomiska läget förbättras något. 

4. Medlemsregistrerare 
KO har lagt in tre nya medlemmar, så nu är vi tretton medlemmar i kåren! 
Notering! Då en medlem registrerats i Scoutnet är det viktigt att originaldokumenten 
sparas. 

5. Hemsidan 
KO har gjort uppdateringar på hemsidan, och tagit bort gammal information, som t.ex 
den om kårstämman. 

6. Facebook 
KO lägger upp lite där lite nu och då och vi har en del visningar 

7. Avdelningar 
    ↪ Småtrollen 

Det är nio medlemmar på Småtrollen. Avdelningen har klarat av prova-på perioden 
och även varit på utflykt tillsammans med Älvorna i början av oktober. 

    ↪ Älvorna 
Har haft tre möten under terminen. 

§ 8 Beslutsrapportering 
Styrelsen gick igenom en lista med tidigare beslut. 

§ 9 Summering av KST - Hur går vi vidare? 
Under kårstämman antogs ett par nya stadgar. KO samlar alla nya stadgar och skickar till 
scouternas stadgegrupp för godkännande. 

- Kårhandbok? 
Verkar vara en god idé. KO tar på sig att påbörja en sådan så fort tillfälle ges. 

- Ska valberedning (VB) och revisor bjudas in till KS-mötena? 
Kårstyrelsen (KS) tycker det är viktigt att VB och revisor bjuds in till KS-mötena. 

- Stödmedlemsskap? 
Förslag diskuterades om att starta en föräldraförening. Kanske presentera inför 
våravslutningen? 

- Ämnesförslag till studiecirklar 
Förslag diskuterades såsom; Växtekologi, Nya programmet, Trygga möten, mat ute, 
julpyssel, Skriva en kårhandbok, Göra säkerhetsplan. PA, Andreas och Niklas ska ha ett  
möte gällande studiecirklar. 

- En how to do för Älvorna? 
  XXXXX skriver en “handbok” för Älvorna 

§ 10 Lokalfrågan 
KO och vKO ska titta på fler lokaler i gamla sjukhemmet den 1/11 i övrigt se under 
rapporter 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1IDdANYreEING5QrKUxe20vLplDfd5K6P0_Sd0zzNePQ/edit#gid=0


  

§ 11 Protokoll från extra KST - Hur går det? 
Finns i kassörens dator, ska bara godkännas 

§ 12 Märkesrutiner - utv. plan för scouterna - Mötesdatum? 
Punkten bordlades 

§ 13 TOIS stormöte 17/11. Vilka går? 
KO och kassör går 

§ 14 Ledaraktivitet? Datum? 
Avslutande KS med julgröt 13/12 

§ 15 Rutiner för styrelsearbetet 
Punkten bordlades 

§ 16 Övriga frågor 
- XXXX har gamla fått blåvingemärken både i tyg och som små broscher, vill avdelningen 

ha dem? - Ja 
- Ledarrekrytering? - Vi har inte fått ngt svar från Scouternas konsulent , så KO stöter på 

igen efter 1/11 
- Fondmedel? - KO tänker försöka söka för ett tält 
- Julmarknad 2017? - Ja vi borde satsa på detta för att få in pengar till kåren. Kanske titta 

på en annan kår eller marknad för att se vad som säljs och vad som går. 
- Valborg? - KO mailar fastighetsägarföreningen. 

§ 17 Tid för nästa möte 
16/11 

§ 18 Mötet avslutas 

 

Datum:_________________________________________________ 

Mötesordförande:_________________________________________ 

Styrelseledamot:__________________________________________ 


